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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Het is duidelijk dat de corona-maatregelen ook effect hebben op het grondstoffencentrum (de 
milieustraat) van Roosendaal. Het is hier regelmatig zeer druk, terwijl het aantal auto’s dat 
tegelijkertijd toegelaten kan worden door de corona-maatregelen juist minder is. Dit leidt dan ook vaak 
tot lange wachttijden en -rijen.

Op social media worden deze rijen en wachttijden veelvuldig gedeeld. Het animo om spullen in te 
leveren bij het centrum daalt daardoor mogelijk, waarschijnlijk. Officieus en officieel wordt onze 
inwoners zelfs aangeraden hun oude spullen (inclusief kleding) en grondstoffen voorlopig maar thuis 
te houden in plaats van deze weg te brengen naar het grondstoffencentrum of naar bijvoorbeeld 
kledingcontainers. Dit lijkt de VLP niet de bedoeling. Wat de aanleiding voor de grotere aanvoer ook 
is, de VLP vindt het van groot belang dat onze inwoners zo veel mogelijk spullen kunnen afgeven bij 
het grondstoffencentrum om juist zo veel mogelijk aan recycling te kunnen doen en de restafval-
stroom te verlagen.

De VLP is dan ook van mening dat waar mogelijk de inlever-mogelijkheden bij het centrum zo ruim 
mogelijk moeten worden gemaakt. De VLP denkt hierbij bijvoorbeeld aan ruimere openingstijden, 
waartoe de raad in 2016 ook al eens heeft opgeroepen. Uit antwoorden op vragen van de 
Roosendaalse Lijst in 2017, blijkt al dat er ook toen al wel animo was voor bijvoorbeeld avond-
openstellingen. Medio vorig jaar heeft wethouder Koenraad tijdens een commissie-avond op vragen 
van de VLP aangeven dat zij een eventuele verruiming van openstellingstijden van het 
grondstoffencentrum wel wilde onderzoeken, de VLP is benieuwd naar de stand van zaken. Volgens 
de VLP kan ook een online systeem met (geschatte) wachttijden behulpzaam zijn voor onze 
inwoners, of bijvoorbeeld een ‘live webcam’ van de wachtrijen.

De VLP heeft de volgende vragen:

Vraag 1

Bent u het met de VLP eens dat we onze inwoners juist moeten stimuleren en aanmoedigen om 
grondstoffen af te komen geven bij het grondstoffencentrum?

Vraag 2

Ziet u mogelijkheden om dit actief te ondersteunen en te verbeteren, bijvoorbeeld door de voorstellen 
van de VLP hierboven?

Vraag 3

Hoe staat u nu tegenover het verruimen van de openstellingstijden van het grondstoffencentrum, 
bijvoorbeeld in de avond?

Dit is volgens de VLP ook van belang voor het voorkomen van zwerfafval en afvaldumpingen. In 
tegenstelling tot positieve berichten in BN DeStem over minder zwerfafval ziet de VLP, net als onze 
inwoners, nog te veel zwerfafval en veel afvaldumpingen, ook op plaatsen in onze gemeente waar wij 



dit eerder niet zagen. Zoals meer bijplaatsingen naast meer glasbakken, waar dit eerder vrijwel niet 
voorkwam. Een toename van afvaldumpingen is iets waarvoor de VLP al vreesde met de invoering 
van het minder vaak legen van de restafval-containers van onze inwoners. De VLP krijgt ook diverse 
meldingen van overvolle kleding-containers en luier-containers.

Vraag 4

De VLP zou dan ook graag door de wethouder bijgepraat worden op diverse gebieden rondom afval 
en dergelijke. Kan wethouder Koenraad ons aangeven wat de stand van zaken is ten aanzien van de 
volgende vijf onderwerpen:

1. Zwerfafval;

2. Afvaldumpingen;

3. Kleding-recycle inzamelstroom;

4. Luiers en incontinentiemateriaal inzamelstroom;

5. De proef met inzamelen GFT-afval bij hoogbouw die begin 2020 zou ingaan.

Namens de VLP,
Alex Raggers

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Nee, op dit moment niet. Vanwege corona is landelijk geadviseerd om zoveel mogelijk thuis te 
blijven. Inmiddels is het landelijke advies om verplaatsingen zoveel mogelijk te beperken. Dit 
geldt ook voor bezoeken aan het Grondstoffencentrum.

2. Nee, zie het antwoord op vraag 1
3. Het verruimen van openingstijden is nu niet aan de orde. Verruimen stimuleert inwoners om 

toch gebruik te maken van het Grondstoffencentrum, terwijl het landelijk advies is om 
verplaatsingen zoveel mogelijk te beperken. Ook geeft dit een piek in de avonduren welke nu 
niet gewenst is. In het begin van de corona periode is het maximum aantal toegelaten 
voertuigen van 40 teruggebracht naar 10. Inmiddels is dit weer verhoogd naar 15. Dit zorgt 
ervoor dat er minder wachtrijen zijn terwijl de 1,5 meter afstand kan worden behouden.

4. Alle informatie omtrent afval en huishoudelijk afval, zoals de luierinzameling, dumpingen, 
zwerfafval en de proef met GFTE, ontvangt u 1 maal per 3 maanden. Op 1 juni ontvangt u de 
volgende nieuwsflits met de betreffende informatie. Voor wat betreft zwerfafval en de 
textielrecycling kunnen we u alvast meedelen dat we effecten zien die voortkomen uit de 
corona problematiek. Jongeren hebben weinig om handen en komen vaker samen in de 
openbare ruimte op andere plaatsen dan voorheen. Dit zorgt op die locaties voor overlast door 
zwerfafval. Daarnaast worden er veel meer maaltijden afgehaald. Helaas worden de restanten 
hiervan op parkeerplaatsen en langs doorgaande wegen uit auto's gegooid. Voor beide wordt 
een aanpak ontwikkeld. De eerste grondstoffenstroom waarin we merken dat er echt 
veranderingen in de (achterliggende) markt optreedt is textiel. De verkoop van ingezameld 
textiel is gestopt en de inkomsten zijn volledig weggevallen. Voor corona leverde een ton textiel 
€120 op, nu dus niets meer. Het textiel wordt uiteraard nog wel ingezameld.

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder drs. C.F.G.R. (Klaar) Koenraad


